
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 2017-10-16 

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Ulf Hugó, Lars Annerman, 

Kent Olsson, Emma Eriksdotter, Kerstin Ernebrink, Ulf Nordfeldt 

Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet öppnat 

Dagordning 

Godkändes 

Föregående protokoll 

Lades till handlingarna utan kommentarer 

Ekonomi 

Kassören redovisade att föreningen har 83 282.00 kr på kontot. 

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra 

- 

Aktiviteter 

- Kultur 

15/12 kl 18.30 hålls ett medlemsmöte i församlingshemmet. 

Föredrag hålls av Kenneth Sundh. Vi bjuder in Hallstagänget och 

Engelsbergarna. Ingen anmälan! 

 

Rorsmansutbildning är planerad. Fler anmälningar behöver komma in.  

 

- Motion 

2016 var det motionsrodd vid 21 tillfällen med ca 13 personer per tillfälle. 

2017 var det motionsrodd vid 17 tillfällen med ca 13 personer per tillfälle. 

 

- Uhyrning      

Styrelsen föreslår en ny prissättning  

Föreningar och privatpersoner: 300 kr startavgift + 100 kr /h      

Företag: 500 kr startavgift + 100 kr/h 

Medlemmar: 250 kr/dag                                                                                                 

- Underhåll, Bygg, Reparation   

Bryggan skall lyftas bort, ansvariga är Lars A, Kent och Kjell. 



Lars A och Kent gör en lista på datum då det skett aktiviteter vi kan få 

bidrag för från ABF. 

Kerstin får uppdraget att få klartecken från Söderbärke kyrkoråd inför 

eventuella markarbetet vid båthuset.                                                                                                             

          

-  Speciella projekt 

Projektet med att bedriva vandrarhem på Västeråsgården under 

ölfestivalen  helgen 27-29/10 närmar sig. Vi har i nu läget 36 

övernattningar. Ca 10 st fr-lö och 20-22 st lö-sö. Varav ca 7 har bokat för 

två nätter. 

Arbetsmöte sker på Västeråsgården måndag 23/10 kl 19.00 

 

- Övriga frågor 

Vi ska skaffa lotteritillstånd till framtida lotterier. Lars A undersöker 

frågan. 

Nästa möte 

Nästa möte är bokat till den 27/11 kl 18 i församlingshemmet. 

Mötet avslutas 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

Vid pennan:                                                         Justeras: 

Charlotta Wähner                                                  Nils-Olov Olsson 

 

 

 

 

 

 


